
Referat fra extraordinært HSI-bestyrelsesmøde på kontoret i Hørsholmhallen, 
 

torsdag den 10. november 2022. 
 

Til stede: Anker Blauenfeldt, Ole Årstoft, Else Larsen, Søren Pind og Bodil Gessø Hansen;  

Afbud: Lone Christensen   

    

1: Anker bød velkommen til det extraordinære bestyrelsesmøde. 

Referatet fra den 01.11.22 blev godkendt. 

 

2a: Yoga ved Dorte P. har ønsker om at dele sit yogahold op i 3 hold: 1 outdoor- og 2 indoor–hold.  

 

Multisalen er på nuværende reserveret mandag kl. 8.00 – 9.45 til 2 yogahold a` ca. 50 minutters varighed. 

 

Outdoor-deltagerne ønsker 1. ret til et af indoor-holdene i vinterperioden og outdoor-holdet i 

sommerperioden. 

 

Bestyrelsen er enige om at vedtage ønsket fra Dorte. 

 

Der er en snak i bestyrelsen om HSI s` honorar til en instruktør, der har 2 hold på samme dag. Som det er nu, 

gives, der kun èt honorar. Anker foreslår, at man til næste sæson bliver honoreret for hvert holdnr. man er 

instruktør/holdleder for. 

 

2b: Lukket punkt til drøftelse i bestyrelsen. 

 

2c: Else har undersøgt om HSI har en retshjælpsforsikring… det er ikke tilfældet. Anker undersøger om DGI 

har en sådan forsikring. 

 

Anker har forespurgt Frivilligcentret, om de kan hjælpe med rekruttering af instruktører til idrætter. Det har 

de aldrig haft mulighed for. Hvis behovet er der for at HSI skal på Facebook, vil FC gerne være behjælpelig 

med dette. Søren vil prøve at undersøge dette. 

 

Hørsholm badmintonklub afholder julebanko den 24.11.22 kl. 17.30, hvor vi i HSI er opfordret til at deltage.  

      

Tidspkt: Mødet begyndte kl. 12.00 og sluttede kl. 13.30. 

 

Referent: Bodil. 

 

 


